
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  13 czerwca 2022 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z prośba o weryfikację informacji przekazanych mi przez mieszkańców 

Krakowa o zmniejszonej liczbie kursów autobusowych MPK w związku z niedoborem 

pracowników tego przewoźnika. Jak donoszą mieszkańcy codziennie widoczny był brak 

przynajmniej kilkudziesięciu planowanych w rozkładzie kursów, a problem braku pełnej 

obsługi transportowej narasta. 

 

Proszę o informację, w jaki sposób UMK kontroluje realizację podpisanych umów z 

MPK? Czy przewoźnicy, zarówno MPK, jak i Mobilis raportują wykonane lub nieodbyte 

kursy? Jaka jest przyjęta praktyka? Ile dokładnie kursów nie zostało zrealizowanych od 

początku 2022 r.? 

 

 

 Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


